
Referat afdelingsmøde afd. 114 torsdag 1/9 2016 

Fremmødte: 3 beboere, Peter og Jette fra administrationen 

 samt Christian ejendomsfunktionær og Charlotte fra organisationsbestyrelsen. 

Dagsorden: 

Ad 1Valg af dirigent:  

Charlotte fra organisationsbestyrelsen 

Ad 2 valg af stemmeudvalg: 

håndsoprækning 

Ad 3Valg af referent:  

Charlotte fra organisationsbestyrelsen 

Ad 4 fremlæggelse af afdelingens regnskab for 2015 

Peter Walmar orienterede omkring dette 

Ad 5 godkendelse af forslag til iværksættelse af arbejder og aktiviteter i afdelingen 

Godkendt 

Ad 6 indkomne forslag 

a. Godkendelse af reviderede regelsæt (ordensregler, vedligeholdelses og 

råderetskatalog). 

Blev godkendt 

b. Hækklipning modtaget 2 forslag 

Man ønsker fortsat at Frank Sørensen skal klippe hækken 

c. Fældning af 2 træer ved parkeringsplads 

Træerne fældes 

d. Sortering af affald 

Man kan ikke gøre noget fra administrationens side, men man beder 

alle sortere korrekt 

 



e. Udskiftning af postkasser 

 Dette er på drift og vedligeholdelsesplanen for 2017. 

f. Regler for husdyrhold skærpes - ordensreglerne ændres 

Punktet falder 

g. Bedre ventilation i boligerne, udskiftning af vinduer 

 

h. Tyverisikring af vinduer og døre 

    Nedstemt 

i. Indretning af bålplads, udskiftning af gynge, kasse til legetøj 

Punktet falder 

 

Ad 7 Fremlæggelse af afdelingens budget for 2017 til godkendelse 

Peter Walmar fremlagde dette. Godkendt 

 

Ad 8 Orientering om helhedsplan 

Godkendt 

 

Ad 9 Valg af afdelingsbestyrelse 

Ingen valgt 

 

Ad 10 Valg af repræsentanter i repræsentantskab 

Ingen valgt 

 

Ad 11 Evt. 

 

 

 

Den 01.09.2016. 

Charlotte Sørensen 

  

 

  

 



 


